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Zápisnica z 3. zasadnutia Rady pre študijný program FZV UCM v roku 2021, 

27.10.2021 

 

 

Stretnutie formou Google Meets 

Prítomní členovia Rady pre ŠP: prof. MUDr. Ľudovít Gašpar, CSc., PhDr. Eva Ďurinová, Mgr. 

RNDr. Lenka Jánošíková, PhDr. Eva Vaská, PhD., MPH, PhD., Bc. Lenka Romančíková 

Hostia: PhDr. Jana Stanová, PhDr. Michaela Šimonová, PhDr. Bibiána Macháčková, PhDr. 

Zuzana Mikulková, MBA, Bc. Soňa Liptáková.  

Ospravedlnení: prof. MUDr. Jiří Neuwirth, CSc., MUDr. Andrej Klepanec, MUDr. Stanislav 

Okapec, Lenka Buchová, Lenka Juliana Andrýsková.  

 

Program: 

1. Vyjadrenie sa k prílohám - dotazníkom FYTE, RATE (Bc. aj Mgr. stupeň) pre bod 10 

b) Výsledky spätnej väzby študentov a súvisiace opatrenia na zvyšovanie kvality 

študijného programu FYTE a RATE;  

2. Vyjadrenie sa k materiálom SPISOM (Opis študijného programu);  

3. Aktualizácia profilu absolventa a ciele vzdelávania študijného programu; 

4. Informačné listy predmetov;  

5. Ciele a výstupy vzdelávania; 

6. Iné;  

 

Otvorenie 

Poverená prodekanka pre vzdelávanie Mgr. RNDr. Lenka Jánošíková, PhD., privítala všetkých 

prítomných na treťom zasadnutí Rady pre študijný program FZV.  

  

Ad 1) 

Vyjadrenie sa k prílohám - dotazníkom FYTE, RATE (Bc. aj Mgr. stupeň) pre bod 10 b) 

Výsledky spätnej väzby študentov a súvisiace opatrenia na zvyšovanie kvality študijného 

programu FYTE a RATE. 

 

Na úvod prvého bodu Dr. Jánošíkova dala priestor prítomným vyjadriť sa k dotazníkom 

ktoré im poslala pred stretnutím. Dekan prof. Gašpar zdôraznil, že v prvom rade by sa mala pri 

dotazníkoch uviesť skutočnosť, že boli robené počas Covid – 19 epidémie. Výučba prebiehala 

dištančnou formou ako aj možnosti praxe v zariadeniach boli oklieštené. Daná skutočnosť sa 

preto odzrkadlila na výsledkoch vyplývajúcich z vyplnenia dotazníkov. Dr. Vaská vyjadrila 

názor, že ide o veľmi malú vzorku, z ktorej sa nedajú robiť vôbec žiadne závery. Dr. Jánošíkova 

teda položila otázku či sa dotazníky budú vkladať do spisu alebo nie. Podľa názoru väčšiny sú 

neobjektívne a fakultu by vykreslili nie v dobrom svetle. Dekan uviedol, že z dôvodu malého 

počtu vyplnených dotazníkov informácie z nich nemajú výpovednú hodnotu. Dr. Stanová 

ozrejmila, že študenti niečo iné prezentujú na prednáškach a potom niečo iné vyplnia. Dr. 

Jánošíková sa obrátila na Dr. Mikulkovú s otázkou či bude problém, ak by dotazníky neboli 

priložené ako príloha k spisu. Dr. Mikulková informovala, že všetky fakulty tam dotazníky 

dávajú. Vzišiel návrh, aby takého hodnotiace dotazníky dávali pedagógovia študentom po 

každom semestri. Dr. Vaská navrhla, aby sa takéto dotazníky vytvorili aj na Klinickú prax ku 

každému zariadeniu.  
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Dr. Mikulková upozornila na skutočnosť že ŠP RATE stále nemá upravený učebný plán. 

Nemá určený počet a pracovné zaťaženie učiteľov. Z tohto dôvodu nie je možné ani upravovať 

Informačné listy. To treba urýchlene napraviť. Dr. Mikulková poprosila Dr. Jánošíkovú, aby 

prítomným preposlala Vnútorný predpis č. 1/2021 a teda starý učebný plán podľa ktorého treba 

postupovať. Katedra fyzioterapie bude mať stretnutie k úprave študijného plánu dňa 11.11.2021 

 

Ad 2) 

Vyjadrenie sa k materiálom SPISOM (Opis študijného programu) 

 

V druhom bode programu dala Dr. Jánošíková konkrétnu otázku Dr. Mikulkovej či v bode 

Uplatniteľnosť písmeno B) Hodnotenie kvality študijného programu zamestnávateľmi (spätná 

väzba) môžu byť uvedení aj členovia Rady kvality FZV. Dr. Mikulková ozrejmila, že to musia 

byť externí ľudia ktorí nie sú v žiadnom pracovnom pomere s univerzitou. Dr. Vaská sa 

ponúkla, že vie zohnať troch odborníkov ktorí by sa vyjadrili.  

 

 

Ad 3) 

Aktualizácia profilu absolventa a ciele vzdelávania študijného programu 

 

V bode tri Dr. Jánošíková venovala pozornosť časti Profil absolventa a ciele vzdelávania.  

  

 

Ad 4) 

Informačné listy predmetov 

 

Podľa nových nariadení prišlo k zmenám v Infolistoch (informačných listoch predmetov). Dr. 

Jánošíková názorne ukázala zmeny v informačnom liste predmetu Informatika a výpočtová 

technika, ktorý prisľúbila, že rozpošle všetkým členom, aby vedeli ako postupovať pri tvorbe 

Infolistov. Podľa nich treba upraviť tie staré. Zmenila sa stupnica hodnotenia požadovaných 

vedomostí, pribudla kolónka povinných, povinne voliteľných a voliteľných predmetov, nastali 

zmeny v písaní použitej literatúre a v kolónke vyučujúcich by mali byť uvedené aspoň dve 

osoby. 

 

Ad 5) 

Ciele a výstupy vzdelávania 

Treba definovať ciele vzdelávania ku každému predmetu študijného plánu, kde budú 

zadefinované získané vedomosti, zručnosti, kompetencie a prenositeľné kompetencie. 

 

 

Ad 6) 

Iné 

Dekan prof. MUDr. Gašpar, CSc. poďakoval Dr. Jánošíkovej za doteraz odvedenú prácu pri 

kompletizovaní spisov ŠP.  

 

Najbližšie plánované stretnutie je po 11.11.2021  

 

 

Uznesenie 1/2021: zosúladiť študijný program RATE podľa nových smerníc. Termín: do 

31.10.2021. Katedra Rádiológie, prodekanka pre vzdelávanie a členovia Rady pre ŠP. Plní sa. 
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Uznesenie 2/2021: zosúladiť študijný program FYTE podľa nových smerníc. Termín: do 

31.12.2021. Vedúca katedry fyzioterapie, prodekanka pre vzdelávanie, Dr. Ďurinová, 

Šimonová, Macháčková a členovia Rady pre ŠP. Plní sa. 

 

Uznesenie 3/2021: na budúcom zasadnutí Rady pre študijný program bude prebiehať 

menovanie predsedu Rady pre ŠP . Osoba zodpovedná za FZV UCM. Splnené čiastočne 

nakoľko bol zvolený iba predseda RŠP fyzioterapia. Na budúcom zasadnutí RŠP FZV bude 

prebiehať menovanie predsedu RŠP rádiologická technika. Nesplnené. 

 

Uznesenie 4/2021: Dr. Vaská v spolupráci s Dr. Ďurinovou, Macháčkovou, Šimonovou a 

Stanovou doplní informácie do dokumentu Opis študijného programu a pošle ho Dr. 

Jánošíkovej. Termín: do 26.10.2021. Splnené. 

 

Uznesenie 5/2021: Dr. Mikulková zistí u prorektora doc. Lukáča presnú percentuálnu škálu 

hodnotenia požadovaných vedomostí. Termín: do budúceho stretnutia. 

 

 Na záver prodekanka Mgr. RNDr. Lenka Jánošíková, PhD., poďakovala všetkým 

prítomným za účasť a stretnutie ukončila. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Eva Miháliková    ............................................... 

 

 

 

Overila: Mgr. RNDr. Lenka Jánošíková, PhD.  ............................................... 


